
Agent Vivianiego: Nie wiem nic o porozumieniu

News - ASRoma.pl

W związku z plotkami mówiącymi o porozumieniu Romy i Palermo w

sprawie transferu Vivianiego do klubu z Sycylii, portal romanews.eu

skontaktował się z agentem młodego gracza, Giampiero Pocettą. 

 

Możesz potwierdzić, że Roma i Palermo znalazły porozumienie w sprawie

transferu Vivianiego do Palermo?

- Nie, nigdy nie rozmawiałem z nikim z Palermo, trzeba o to pytać kogoś z Romy,

jeśli znaleźli porozumienie, doszło do niego między Romą i Palermo.

 

Mówi się o transferze za około 4 mln euro...

- Nie jestem członkiem kierownictwa, jestem agentem piłkarza, na ten moment nie

wiem nic o transferze Vivianiego do Palermo. Jeśli klub mnie wezwie, wówczas

usiądziemy i porozmawiamy o transferze Vivianiego.

 

Jesteśmy zdezorientowani twoimi słowami, biorąc pod uwagę pogłoski

krążące w ostatnich dniach...

- Nie powiedziałem, że nie osiągnęli porozumienia, o tym wiedzą kluby. Nie wiem na

tą chwilę. Tak jak Palermo są inne zespoły, które chciały od Romy Vivianiego. Jeśli

Roma znalazła porozumienie z Palermo, wyobrażam sobie, że Palermo wezwie mnie,

aby znaleźć porozumienie i rozwiązanie dla piłkarza. Do tej pory jednak nikt się ze

mną nie kontaktował. Były pewne rozmowy w odniesieniu do tego zainteresowania

kilka tygodni temu, jednak nikt mi nic nie powiedział o tym, że transfer został

zamknięty.
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